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Geachte raadsleden, 

 

Op 26 juni 2023 ontvingen wij uw vragen betreffende het beëindigen van 

papierinzameling door vrijwilligers. De vragen zijn ingevoegd, waarna per vraag cursief 

ons antwoord volgt.  

 

1. Per wanneer eindigt de huidige manier van oud papier inzameling, waarbij 

vrijwilligers op de vrachtwagen meerijden met gebruikmaking van de treeplanken 

achter de wagen? 

In de eerder gemaakte afspraken met inzamelaar Wolfswinkel was de 

afgesproken einddatum 1 januari 2024. Recent is de gemeente geïnformeerd dat 

deze inzamelaar haar specifieke tak heeft verkocht aan inzamelaar van Happen. 

Deze nieuwe partij heeft besloten de inzameling met vrijwilligers vervroegd te 

beëindigen wegens anders benodigde keuringen aan de wagens. Zodoende 

eindigt de inzameling met achterladers met vrijwilligers als belader per 1 oktober 

2023. Vanaf dat moment gaat ROVA met zijladers zonder vrijwilligers inzamelen.  

 

2. Wanneer moet er een akkoord zijn over een alternatieve invulling?  

Er is tijd nodig om goed met de verenigingen te overleggen. Daarom is onze 

planning om de raad uiterlijk in haar vergadering van november een 

afbouwregeling met de verenigingen voor te stellen. De gedachte is dat de  

verenigingen op grond daarvan alternatief werk gaan verrichten. De gemeente 

betaalt daarvoor een bijdrage, welke wordt afgebouwd. 

 

3. Kunt u kort aangeven welke bezwaren de vrijwilligersorganisaties hebben en in 

hoeverre de gemeente daaraan tegemoet kan komen?  

We hebben de verenigingen voor overleg uitgenodigd, maar een gesprek heeft 

nog niet kunnen plaatsvinden. Eén vereniging heeft wel al laten weten dat het 

wegvallen van de gemeentelijke bijdrage financieel gezien een grote aderlating 

is, welke de vereniging voor een grote uitdaging plaatst. 

 



 
  

blad 2 van 2 
 

    

4. In hoeverre mogen de vrijwilligersorganisaties zelf met ideeën voor alternatieve 

invulling komen die voor hen passend zijn qua tijd en inspanning? 

We hebben uitdrukkelijk aangegeven dat de verenigingen zelf met ideeën mogen 

komen, die passen qua tijd en inspanning. In dat proces doen we wel mee door 

ook met ideeën te komen, waarover de verenigingen kunnen nadenken. Maar 

onze ideeën zijn allerminst in beton gegoten. We vinden het wel belangrijk dat de 

verenigingen voor de afbouwbedragen in dezelfde periode een tegenprestatie 

leveren.  

 

5. Welke afbouwbedragen zijn de vrijwilligersorganisaties in het vooruitzicht 

gesteld; is dat een bedrag ineens of verspreid over meerdere jaren? 

Wij hechten eraan te benadrukken dat we in goed overleg met de verenigingen 

tot een wederzijds gedragen voorstel willen komen. We staan pas aan het begin 

van ons contact met de verenigingen en zoals aangegeven heeft een overleg met 

hen nog niet kunnen plaatsvinden. Het is daarom nog te vroeg om bedragen en 

termijnen te noemen. Wij opteren ervoor om eerst het gesprek aan te gaan om 

uiteindelijk een (liefst ook door de verenigingen gedragen) voorstel met 

afbouwbedragen en termijnen aan de raad kenbaar te maken.  

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van 

Woudenberg, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

D.C.G. Ruseler 

Secretaris 

 

 

 

 

 

M. Jansen-van Harten 

Burgemeester 

 


